مقدمة تعبير عن منزلي بالانجليزي
The work environment, where there is a place in the human being, where one encounters a long place in the work platform, and gathers the information that one encounters in the real work environment in his being, where the family gathers and grows with each other day by day, so that its value exceeds the furniture and the walls something more valuable, something substantial It represents family and the memories we had with them.
يعتبر المنزل هو أهم مكان لدى الإنسان، فهو المكان الذي يشعر فيه الفرد بالراحة بعد عناء يوم طويل في الدراسة أو العمل، وتكمن أهمية المنزل الحقيقية في كونه  المكان الذي تجتمع في الأسرة ويكبر أفرادها مع بعضهم البعض يومًا بعد يوم، فتتجاوز قيمته الأثاث والجدران ليصبح شيء أكثر قيمة، شيء جوهري يمثل الأسرة والذكريات التي عشناها برفقتهم.
كلمة عن وصف منزلي بالانجليزي
I live with my small family in a medium-sized house, where each of us has his own room, as my father and mother have their own room, and my younger sister and I have separate rooms, but we spend most of the time in the house with each other, as we gather around the dining table in the kitchen at every meal without absence Any of us, and we gather in the evening around the TV or to exchange parties to talk, my parents made sure that the colors of our house are cheerful and happy, so that everything we contemplate encourages us to have more laughter, fun and comfort, and for the house to always be our safe haven to which we return after a long day of work or study.
أعيش برفقة أسرتي الصغيرة في منزل متوسط الحجم، حيث يمتلك كل منا غرفته الخاصة، حيث أن لأبي وأمي غرفتهم، وأمتكل أنا وأختي الصغرى غرف مستقلة، لكننا نقضي معظم الوقت في المنزل برفقة بعضنا البعض إذ نجتمع حول مائدة السفرة في المطبخ في كل وجبة دون غياب أي منا، ونجتمع في المساء حول التلفاز أو لنتبادل أطراف الحديث، حرص والداي على أن تكون ألوان منزلنا مبهجة وسعيدة، لتحثنا كل ما تأملناها على مزيد من الضحك والمرح والراحة، وليكون المنزل على الدوام ملاذنا الآمن الذي نعود إليه بعد يوم عمل أو دراسة طويل.
كلمة عن وصف عائلتي بالانجليزي
Our family wakes up at six in the morning every day without delay, and the house is full of noise while each of us is preparing to go to school or work. How was his day, then our house quiets down until after afternoon because my sister and I are busy studying, until evening finally comes and we meet again to have some fun together or watch TV, so I love my house that includes my family, the most precious thing I have in this world.
تستيقظ عائلتنا في تمام الساعة السادسة صباحًا في كل يوم ودون تأخير، وتعم المنزل جلبة بينما يتحضر كل منا للذهاب للمدرسة أو للعمل، تسبقنا أمي بالاستيقاظ لتحضر الفطور وتساعدنا في تجهيز أنفسنا، ثم نغيب عن المنزل إلى ما بعد الظهر، لنعود ونجتمع من جديد ويقول كل منا كيف كان يومه، ثم يهدأ منزلنا إلى ما بعد العصر لانشغالي وأختي في المذاكرة، حتى  يحل المساء أخيرًا ونجتمع من جديد لنحصل على بعض المرح سويًا أو نشاهد التلفاز، لذلك أحب منزلي الذي يضم عائلتي أغلى ما أملك في هذه الدنيا.
خاتمة تعبير عن منزلي بالانجليزي
I feel appreciation for every corner of my house and every detail in it, as every piece and every wall has a story that cannot be separated from the family atmosphere. The building we live in. I even imagine my family members smiling.
أشعر بالتقدير لكل زاوية في منزلي ولكل التفاصيل التي فيه، إذ أن لكل قطعة ولكل جدار قصة لا يمكن فصلها عن جو العائلة، فالأماكن لا تكتسب الحب من قيمتها المادية، بل من قيمة الأشخاص الذين يعيشون فيها ويتفاعلون معها، لذلك كلما سمعت كلمة المنزل لا أتخيل البناء الذي نعيش فيه بل أتصور أفراد عائلتي وهم مبتسمون.

